
Geachte raadsleden, 
 
Allereerst hartelijk dank voor alle inbreng van de politieke markt van dinsdag 23 november, Ik zou 
toch nog wel een paar punten willen toelichten , ik vind het jammer dat er zoveel tegenspraak uit de 
buurt is gekomen, maar ik kan mij er ook wel iets bij voorstellen dat de buurt denkt 7 woonwagens 
op een plek in onze wijk dat is nogal wat, mede doordat wij in gesprekken met welbions en de 
gemeente hebben aangeven dat 3 a 4 woonwagens per locatie wenselijk is voor de 
woonwagenbewoners, maar er wordt niet echt naar onze wensen geluisterd. Ook een dag voor de 
politieke markt kreeg ik een mailtje van Bart Kruze dat er ineens is besloten om geen koopkavels 
meer te verstrekken  terwijl vanaf het begin is gezegd dat wij een eigen woonwagen konden plaatsen 
op een koopkavel . 
Wij komen namelijk niet in aanmerking voor een huurkavel omdat wij boven de inkomensgrens 
zitten, dat geld ook voor mijn kinderen die al 17 jaar wachten op een plek nu heeft het college 
besloten om in ons geval het op erfpacht te verhuren dit is voor ons niet zo erg maar er worden 
daarmee wel onnodige kosten gemaakt met gemeenschapsgeld wij hadden liever gekocht. Wij 
wonen nu aan de Cesar Franckstraat waar ik een eigen wagen heb staan met koopgrond van 502 
vierkante meter. Graag zouden we minstens de zelfde afmeting terug willen hebben als we gaan 
verhuizen, de plek die dan vrijkomt aan de Cesar Franckstraat heb ik aangeboden aan de gemeente 
om terug te kopen samen met onze woonwagen, hier heb ik vooralsnog geen reactie op gekregen. 
Kom ik bij mijn laatste punt de Zwavertsweg ik ben twee weken geleden op visite geweest bij de 
huidige bewoner en die gaf aan daar al 23 jaar te wonen en graag wil blijven wonen daar. en de lege 
plekken zou hij graag opgevuld willen hebben door zijn familie die ook op de wachtlijst staan. 
Hopende dat de gemeenteraad hier iets in kan betekenen voor omwoners als voor de 
woonwagenbewoners. 
 
Vriendelijke groet, 
 
Familie  
  

Echtheid van dit digitale document controleren? www.hengelo.nl/controleeruwdocument

https://www.hengelo.nl/controleeruwdocument


Woonwagens Locatie Sportlaan Driene 2  (aangevuld met informatie over SMEOT) 

Filmpje over SMEOT: https://youtu.be/7e_ec92O0UQ  

Recente publicatie uit metaaljournaal (250.000 oplage) vindt u op pagina 2 en 3 

Beeldvorming 

Geachte dames en heren van de raad. Mijn naam is  en ik ben sinds 1 september 
van dit jaar directeur van SMEOT. Dit staat voor Stichting Metaal en Elektro Opleidingen Twente. Dit 
is een zeer bijzondere school. Wij leiden MBO studenten op voor de metaalbewerking van Groot 
Twente. Een mooie maar ook uitdagende taak, er zijn enorm veel vacatures in de regio en de vraag 
naar onze studenten is erg groot. Het bedrijfsleven vraagt ons om meer instroom naar de sector. 

Sinds 3 jaar beschikken wij over een verbouwde moderne locatie aan de Sportlaan Driene 2-4 en zijn 
inmiddels de grootste en waarschijnlijk de mooiste locatie van Nederland in zijn soort. Belangrijk 
voor de groei is het beeld dat de jongeren en hun ouders krijgen van het vak en de school waarin zij 
dat vak gaan leren. De stichting heeft veel geld geïnvesteerd om een open en reëel beeld te schetsen 
van de wereld van techniek, die vaak netter en moderner is dan veel mensen denken. Ik nodig u allen 
ook van harte uit om te komen kijken in onze unieke school. 

Nu ontving ik recent de brief met het voornemen tot het plaatsen van een woonwagenstandplaats 
nabij Sportlaan Driene 2. Het feit dat er gezocht wordt naar een locatie voor woonwagens is ons niet 
onbekend want wij zijn betrokken bij de gesprekken over de gebiedsvisie Driene en de locatie is daar 
onderwerp van gesprek. In uw stukken wordt er ook gesproken over het ontwikkelen van dit gebied 
en dat de locatie nog niet vaststaat. Ik heb per kerende post gereageerd naar de gemeente dat wij 
moeite hebben met de aanduiding nabij 2, en recent ook moeite hebben met de intekening (want die 
zat destijds niet bij de stukken).  

Laat ik u als eerste informeren dat ik geen enkel probleem heb met de komst van een 
woonwagenlocatie in de buurt van Sportlaan Driene. Wel hebben wij er grote bezwaren tegen als 
deze zich op de plaats gaat bevinden nabij 2 of op de ingetekende plaats. Dit heeft alles te maken 
met beeldvorming. Wij doen als school onze uiterste best om leerlingen en vooral hun begeleiders 
ervan te overtuigen dat de techniek mooi is, werkzekerheid biedt en dat de opleiding in een veilige, 
schone en moderne omgeving plaatsvindt. Het situeren van een woonwagenlocatie tegenover onze 
ingang zou deze opdracht zeer veel moeilijker maken. Dit heeft waarschijnlijk niets te maken met de 
feitelijke situatie maar alles met beeldvorming. Als u van mening bent dat dat onzin is dan had de 
gemeente vast geen 20 jaar nodig om locaties te onderzoeken en te selecteren. 

Mijn verzoek aan u, neem alstublieft kennis van mijn betoog geef deze mensen hun plaats, maar doe 
dat niet nabij nr 2, tegenover de ingang van onze school. Met het plaatsen achter de school zouden 
wij al minder moeite hebben, daar gebeuren nu immers ook al heel bijzondere dingen die door de 
gemeente worden gedoogd. 

Concreet: 

- Verwijderen “nabij nr 2” uit alle stukken 
- Intekening uit de stukken halen en verwijzen naar de gebiedsvisie die op dit moment wordt 

ontwikkeld 

Wij hopen dat zoals afgesproken de locatie zorgvuldig wordt meegenomen in de ontwikkeling van 
het hele gebied. 

https://youtu.be/7e_ec92O0UQ
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